
Mødereferat
Emne: Bestyrelsesmøde – Grønlandsvejens Netværk
Tid/sted Mandag den 21. november 2016, kl. 19.30 i Kvartershuset

Deltagere:

Arne Nielsen AAB afd. 42
Orla Wulff Grundejerforeningen Sukkertoppen
Gunnar Jørgensen Grundejerforeningen Trekanten
Poul H Kragh Grundejerforeningen Søndermarken Syd
Anne Drøgemüller Lund Grundejerforeningen Store Helvedeshul
Erik Rasmussen Valgt medlem
Lene Fallensen Valgt suppleant

Afbud:
Jan Noer Baandrup Grundejerforeningen Gludsminde
René Cromenfeldt-Bie Valgt medlem
Ove Hansen AAB afd. 41
Bente Melgaard (afbud) Gæst/observatør

1) Eventuelle kommentarer til sidste referat.

Arne havde en bemærkning til ang. pkt. 3a i referatet fra den 26. september 2016. Hundetumlepladsen vil 
blive placeret syd for Løget Dam og ikke som nævnt i referatet mellem Løget Dam og Mølholms Bækken. 

Den rigtige placering er vist på kortet neden for. 

Der var ikke andre bemærkninger til referatet.

2) Igangværende projekter (Rapportering fra de enkelte grupper).
a) Hundetumleplads.

Som nævnt i punktet ovenfor kommer hundetumlepladsen til at ligge syd for Løget Dam.
Poul H Kragh Tlf.  20130995/75839575
Polarvej 45, 7100 Vejle



b) Registrering af øvrige stier i området. 

Punktet er udsat til næste møde, da Jan mangler.

c) Navngivning af områdets søer. 

Naturvejlederne ved Økolariet vil begynde at bruge navnene, og vi vil selv gøre det samme. Søerne og 
navnene er vist på kortet nedenfor. Vi overvejer at skrive navnene på nogle store sten, som skal ligge ved 
søerne, hvis vi kan få lov til det af Vejle Kommune. 

d) Fodgængerovergange på Grønlandsvej med Torontolys. 

Fodgængerovergangene er ved at blive lavet færdige. Orla har haft kontakt til kommunen, da 
overgangene og de tilhørende heller er placeret så tæt på udkørslerne til Grønlandsvej, at bussen har 
svært ved at komme rundt, når den kommer kørende fra Løget Høj / Løget Dam.

Der har været bemærkninger til dette på facebook. Hellerne er nødvendige for at sikre, at bilister der 
holder tilbage for forgængere ikke bliver overhalet indenom.

Orla vil evt. tage fat i Vej og Park, Vejle Kommune for at få en detailplan over overgangene. 

e) Arrangementer med motion m.m.

Vi har lavet en oversigt over rammer, målgrupper, aktiviteter og interessenter. I første omgang vil vi have
et overblik over, hvad der er af eksisterende tilbud i lokalområdet og arbejde for, at de bliver formidlet på
en let og overskuelig måde på hjemmeside og evt. på landsbyapp se pkt. 4c.

Når vi har et overblik over tilbud, vil vi forsøge at opstarte / understøtte tilbud til de målgrupper / 
brugergrupper, som ikke er omfattet af eksisterende tilbud.



f) Opslagstavlen. 

Poul har lavet en liste over information, som vi kan have hængende på en mindre del af Løget Bys 
opslagstavle ved Kvartershuset. Der kan blive en lille udfordring med at holde en eventuel opslagstavle 
opdateret. Indtil videre afventer vi svar fra Ove. 

g) Informationsfolder 

Vi vil gerne have en informationsfolder, som vi kan give til alle nytilflyttere. René har lovet at lave et 
udkast. Poul har sendt deres folder fra grundejerforeningen som inspiration til René.

h) Åbent hus arrangementer.

Vi vil gerne arbejde for flere Åbent Hus Arrangementer hos de lokale virksomheder, både for at øge 
kendskabet til de enkelte virksomheder og for evt. at skabe kontakt mellem virksomhederne og 
potentielle jobsøgere. Arbejdsgruppen består af Poul, Ove og René. Lene har d.d. meldt sig ind i 
arbejdsgruppen. 

Aktuelt er Løget Kirke og VAUKF (Vejle Arabiske Ungdoms- og Kulturforening) har indkaldt til møde 
om et fælles arrangement først på året. 

Vi vil desuden tage kontakt til de virksomheder, der ligger på Godthåbsvej. 

3) Status og kommentarer til Facebook og hjemmeside.

Der er pt. 87, der følger vores Facebook side. Vi har en udfordring i forhold til hjemmesiden, da vi mangler 
noget konkret indhold / information. Vi vil meget gerne formidle de muligheder / tilbud, der er i området, 
men vi har endnu ikke et overblik.

Vi er opmærksomme på, at vi er nødt til at bruge flere medier for at nå alle i lokalområdet. Vi vil derfor have 
fokus på både digitale, sociale og skriftlige medier. 

4) Eventuelt.
a) Indlæg til LøgetByNyt. 

Vi vil gerne have et indlæg om arrangementet ved Centrum Pæle. Erik har skrevet til Henrik med henblik
på at lave en artikel, hvor der også er en udtalelse fra Centrum Pæle. Vi afventer svar fra Henrik. 
Indlægget kan ikke nå at komme med i det kommende nummer, så vi overvejer om vi skal udskyde 
indlægget, så det vil komme til at lægge op til et nyt åbent hus arrangement. 

b) Evt. deltagelse i Løgets aktivitetsudvalg. 

Poul har talt med Henrik om muligheden for at G-Netværk kan få en repræsentant i Løgets 
aktivitetsudvalg, så vi har en fornemmelse af, hvilke aktiviteter der er ved at blive planlagt. Formålet er, 
at vi dermed undgår at lave dobbeltplanlægning og konkurrere med hinanden, samt at tilgodese 
villaområdernes behov og ønsker. 

c) Landsbyapp. 

Der er udviklet en Landsbyapp til Smartphone https://minlandsby.dk/portfolio/min-landsby-app/. Appen 
indeholder en kalender, hvor man kan se aktiviteter / arrangementer i lokalområdet. Den indeholder også 
en kortfunktion, hvor vi kan markere de vigtigste steder i lokalområdet. Man har desuden mulighed for at
vælge sprog i Appen. 

Udfordringen er, at Appen dækker en afstand på 30 km. hvilket er for meget for vores lokalområde. 
Udviklere vurderer, at det er muligt at ændre denne afstand.

Det koster 5.000 kr i startomkostninger og derefter koster det 1.200 kr. pr. år for at bruge appen. Prisen er
pr. lokalråd. 

Bente har snakket med Lars Kastberg i forhold til at udbrede appen til de øvrige lokalråd. 

https://minlandsby.dk/portfolio/min-landsby-app/


Poul vil sende en mail ud til de andre lokalråd for at afklare, om de er interesseret i appen. Måske er det 
muligt at få kommunen til at finansiere startomkostninger, da 5.000 kr. er mange penge særligt for de små
lokalråd, der ikke får så stort et tilskud. 

d) Kommende arrangementer for lokalrådene i Vejle Kommune.

Der er en række kommende arrangementer, som G-Netværk har mulighed for at deltage i.

26-01-2017: Årsmøde for lokalråd i Vejle Kommune

24-11-2016: Resiliens og bæredugtighed. Arrangør: Grønt Forum

23-11-2016: Planlægningsmøde for åbent hus i kirke og moske (Lene og Poul deltager)

01-12-2016: Digital inklusion i forhold til ældre (Poul deltager) 

e) Kløversti arrangementet – økonomi.

Kløversti arrangementet var en stor succes. De samlede udgifter blev 25.828,19 kr., hvoraf 17.850,44 kr. 
gik til forplejning. 

Vi mangler stadig at afregne med Caféen i forhold til vand, da de overtog hovedparten af de bestilte 
flasker til salg i Caféen.

f) Vejle Kommunes sundhedspolitik.

Vi har fået Vejle Kommunes sundhedpolitik i høring. Vi har besluttet ikke at lave et høringssvar. 

g) Løget Center.

Der er stadig udfordringer med det ydre fremtrædende af Løget Center. Gunnar vil læse lokalplanen 
igennem, og måske tage fat i planafdelingen, hvis det viser sig, at der er særlige forhold, der ikke er 
overholdt. 

h) Vintersaltning.

Orla har efter kontakt til Vej og Park fået at vide, at der ikke længere vil blive saltet på de interne stier i 
lokalområdet - på nær stien fra tunellen til Rudolf Steiner Skolen. Argumentet er, at alle skal have den 
samme service, og saltning på disse stier har åbentbart været en ekstra service. 

Vi mener, at Vej og Park som minimum skal orientere formændene for grundejerforeningerne, så de kan 
formidle dette videre. 

  

i) Tunellerne under Grønlandsvej.

Grundvandet står så højt, at der i en af tunellerne ved Grønlandsvej mere eller mindre står vand hele 
tiden. Løsningen kan være, at der laves et dræn på begge sider af tunellen. 

j) Giv et praj.

Orla og Lene har brugt Giv et praj på kommunens hjemmeside / app. Tilsyneladende virker 
tilbagemeldingsfunktionen ikke. Anne kontakter Teknik og Miljø for at gøre dem opmærksomme på, at 
der måske er et problem. 

k) Drift / pleje af stier.

Haveejerne ved Sandnæsvej har på det seneste oplevet, at der ved uheld kommer udbudne gæster i 
haverne. Der er opstået en uautoriseret trampesti fra trappen ved Sandnæsvej og mod nord. 

Det er som udgangspunkt lovligt at gå på naturarealerne i området (pånær i de hegnede arealer med 
mindre, der er klaplåger eller stenter), men det er selvfølgelig ikke lovligt at gå ind i folks haver. 



Der er desuden enkelte afmærkede trampestier, som trænger til at få slået rabatten. De enkelte 
grundejerforeninger vil tage fat i Vejle Kommune.

Nye / uautoriserede stier vil ikke blive plejet. 

l) Samarbejde med Vejle Kommune.

Vi oplever, at der er stor forskel på informationsniveauet, dialogen og samarbejdet med de enkelte 
afdelinger i Vejle Kommune. Vi vil eventuelt tage det op på Årsmødet for lokalrådene for at høre, hvad 
deres oplevelse er.

5) Næste Møde
Næste møde er mandag den 6. februar 2016 kl. 19.30.

Anne Drøgemüller Lund / 22-11-2016


